

大上海时代广场
SHANGHAI TIMES SQUARE



MaxMara

Salvatore Ferragamo

时代



广场

GUCCI

GUCCI





画说易经, 人生指南 Picture the YiJing, Guide your life

《易经》是中国一部最古老而深邃的经典，是华夏五千年智慧与文化的结晶。科斯娜·自特兰，一位研究《易经》20多年的西方人，将用通俗易懂的哲学散文和精美的表现主义绘画，阐释自己理解下的中国古老典籍《易经》，为大家提供人生和职场指南。

The YiJing, the most antique and abstruse classic in China, is the combination of Chinese wisdom and culture during five thousand years. Cristina Bertrand, a westerner who has been studying YiJing for 20 years, uses understandable philosophic essays and elegant expressionism paintings to illustrate the antique YiJing in his comprehension and also provide life and career guides for the audience.



- 主讲人 / 科斯娜·自特兰 (西班牙哲学博士、画家)
Key Speaker / Cristina Bertrand (Spanish Doctor of Philosophy, Artist)
- 课程时间 / 2010年4月24日 周六 下午14:00-16:00
Time / 2pm - 4pm, Saturday, 24th April, 2010
- 大上海时代广场二楼中庭 上海淮海中路99号
L2 Lobby, Shanghai Times Square
99 Huai Hai Zhong Road, Shanghai



期待您的参与，请至现场一楼服务台免费报名。
Please turn to L1 Concierge for free application.



画说易经, 人生指南 Picture the YiJing, Guide your life

《易经》是中国一部最古老而深邃的经典，是华夏五千年智慧与文化的结晶。科斯娜·自特兰，一位研究《易经》20多年的西方人，将用通俗易懂的哲学散文和精美的表现主义绘画，阐释自己理解下的中国古老典籍《易经》，为大家提供人生和职场指南。

The YiJing, the most antique and abstruse classic in China, is the combination of Chinese wisdom and culture during five thousand years. Cristina Bertrand, a westerner who has been studying YiJing for 20 years, uses understandable philosophic essays and elegant expressionism paintings to illustrate the antique YiJing in his comprehension and also provide life and career guides for the audience.



- 主讲人 / 科斯娜·自特兰 (西班牙哲学博士、画家)
Key Speaker / Cristina Bertrand (Spanish Doctor of Philosophy, Artist)
- 课程时间 / 2010年4月24日 周六 下午14:00-16:00
Time / 2pm - 4pm, Saturday, 24th April, 2010
- 大上海时代广场二楼中庭 上海淮海中路99号
L2 Lobby, Shanghai Times Square
99 Huai Hai Zhong Road, Shanghai



期待您的参与，请至现场一楼服务台免费报名。
Please turn to L1 Concierge for free application.



画说易经, 人生指南 Picture the YiJing, Guide your life

《易经》是中国一部最古老而深邃的经典，是华夏五千年智慧与文化的结晶。科斯娜·白特兰，一位研究《易经》20多年的西方人，将用通俗易懂的哲学散文和精美的表现主义绘画，阐释自己理解下的中国古老典籍《易经》，为大家提供人生和职场指南。

The YiJing, the most antique and abstruse classic in China, is the combination of Chinese wisdom and culture during five thousand years. Cristina Bertrand, a westerner who has been studying YiJing for 20 years, uses understandable philosophic essays and elegant expressionist paintings to illustrate the antique YiJing in his comprehension and also provide life and career guides for the audience.



- 主讲人 / 科斯娜·白特兰 (西班牙哲学博士、画家)
Key Speaker / Cristina Bertrand (Spanish Doctor of Philosophy, Artist)
- 课程时间 / 2010年4月24日 周六 下午14:00-16:00
Time / 2pm - 4pm, Saturday, 24th April, 2010
- 大上海时代广场二楼中庭 上海淮海中路99号
L2 Lobby, Shanghai Times Square
99 Huai Hai Zhong Road, Shanghai

期待您的参与，请至商场一楼服务台免费报名。
Please turn to L1 Concierge for free application.







Introduction to the Yi Jing
Cristina Bertrand

易經

MEANING OF YI JING

易 Yi

- Easy, simplicity.
The symbols of 8 trigrams make easy to understand the natural world and the human world.
- Change.
Opposition, interaction and transformation between Yin and Yang
- Permanence.
The rules of change are permanent. This is the Dao

經 Jing

- Scripture, canon, classic



可说易经, 人生指南
Picture the YiJing, Guide

易经的经典, 是华夏五千年智慧与文化的结晶。易经用通俗易懂的哲学散文和精美的表现主义绘画提供人生和职场指南。

The abstruse classic in China, is the combination of philosophy and art. Cristina Bertrand, a westerner who has been studying the Yi Jing for many years, uses simple and elegant expressionism paintings to illustrate the life and career guides for the audience.

- 主讲人 / 科斯塔·白特兰 (西班牙哲学博士)
Key Speaker / Cristina Bertrand (PhD in Philosophy)
- 课程时间 / 2010年4月24日 周六 下午2pm - 4pm, Saturday, 24th April
- 大上海时代广场二楼中庭 上海淮海中路99号
L2 Lobby, Shanghai Times Square
99 Huai Hai Zhong Road, Shanghai

费用表:
Application.









